
Kuressaare Gümnaasiumi
hoolekogu koosolek

PROTOKOLL NR.1

Kuupäev: 03.12.2012
Koosoleku algus: 17.30
Koosoleku lõpp: 19.00

Koosoleku juhataja: Helina Laidla
Koosoleku protokollija: Laura Oolup

Koosolekul osalesid:
1.Merle Vaha
2. Helina Laidla
3. Terje Nepper
4. Tiina Talvi 
5. Malle Tiitson
6. Ave Jõgi
7. Laura Oolup
8. Jane Kaju
9. Kristel Salumaa
10. Anti Toplaan
11. Raimond Kannik 
12. Direktor Toomas Takkis

Külalised lastevanemate esindajatest:

1. Gabriel Sepp
2. Mare Tamm
3. Andu Truumure
4. Kadri Riim
5. Signe Kupits
6. Riina Link
7. Piret Mägi
8. Jaana Kubits
9. Eve Teras
10. Jaana Rauniste
11. Viiu Õunpuu

Puudus:
1. Gert Tammel



Päevakord:
1. KG hoolekogu sekretäri ja uue esimehe valimine.
2. KG koolikoduleht selgemaks.
3. Talve ja Kaevu tänava ülekäigurajad.
4. KG hoolekogu laiendamine kaasates lapsevanemate esindajaid.
5. Klassi probleemid õpetajaga, õppeainega vms.
6. Pikk järjekord kooli sööklas ja kõik ei jõua söödud.
7. Kvaliteedi näitajad õppekasvatustöös.
8. Riigigümnaasiumide loomine – Tiina Talvi sõnavõtt.

Otsustati:

1. Uus esimees on Terje Nepper ja sekretär on Laura Oolup.
2.  Pretensioonid ja ettepanekud tuleb saata  direktori  e-mailile,  kes edastab omakorda info 
kooli IT-töötajatele, kes võimaluse korral lahendavad probleemi.
3. Talve tänava ülekäigurada võiks paikneda teisel pool ehk vanal kohal, kus ta kunagi oli 
ning Kaevu tänavat ületav ülekäigurada enne Nooruse tänavat võiks ära kaotada. Kõige kohta 
teeb Merle Vaha täpse joonise ning esitab selle linnavalitsusele.
4. KG hoolekogu laiendatakse kahe liikme võrra. Lisandub üks lapsevanema esindaja 1.-3. 
klassist ning üks lapsevanema esindaja 7. – 9. klassist. 
5. Klass, kellel on probleeme, tuleb õpilasümarlauaks kokku kutsuda. Sama kehtib ka õpetaja 
ja lastevanemate puhul. 
Problemaatilised õpetajad võib kutsuda vajadusel hoolekogu ette.
6. Ei leitud selles enam probleemi, kuna üldiselt kõik teised saavad lõunasöögi korralikult 
kätte ning ka rahulikult söödud. Tegu võib olla ainult mingi kindla klassiga, kes pole veel 
harjunud KG sööklas sööma, nt viiendad või kümnendad klassid.
7. Direktor Toomas Takkis valmistub järgmiseks koosolekuks antud teemal sõna võtma.
8. Tiina Talvi rääkis riigigümnaasiumi loomisest Kuressaares, kuid ütles, et praeguse seisuga 
jäävad  kindlalt  püsima  praegused  kaks  linnagümnaasiumi.  Hetkel  riigigümnaasiumi  veel 
Kuressaares näha ei ole.


